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Zápisnica 

z 3. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stebník, 

konaného dňa 21.12.2022 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:         Slavomír Mlynár - starosta obce 

 

Prítomní poslanci:     Bc. Martin Goč-Matis, Milena Hrubiznová, Štefan Kučečka,  

                                     Mgr. Kristína Sendeková 

Neprítomní poslanci: Michal Babčák 

Ďalší prítomní:  Mgr. Mária Mihalíková - hlavná kontrolórka obce 

                            Mgr. Martina Bukovská – zapisovateľka 

 

K bodu 1 a 2: 

Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášania schopnosti, určenie zapisovateľky, overovateľov 

zápisnice a návrhovej a mandátovej komisie 

Starosta obce, Slavomír Mlynár, na úvod 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Stebníku 

privítal všetkých prítomných v zasadacej miestnosti.  

Na úvod skonštatoval, že zasadnutie obecného zastupiteľstva je na základe počtu prítomných 

poslancov uznášania schopné. Počet prítomných poslancov je 4 z celkového počtu 5.  

 

Starosta určil overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu, tiež zapisovateľku 

a vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

Overovatelia  zápisnice:                    Bc. Martin Goč-Matis,  Mgr. Kristína Sendeková   

Návrhová a mandátová komisia:      Milena Hrubiznová, Štefan Kučečka 

Zapisovateľka:                                   Mgr. Martina Bukovská 

 

 

Hlasovanie:           
       Za:           4       (Bc. Martin Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdržal sa: 0    

 

K bodu 3: 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce prečítal poslancom návrh programu 3. zasadnutia OZ. Nikto z prítomných nemal 

žiadny bod na doplnenie. Pozvánka s návrhom programu bola zverejnená na úradnej tabuli obce 

a na webovom sídle obce.  
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 PROGRAM: 

  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, návrhovej a mandátovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola uznesenia z posledného OZ 

5. Rozpočtové opatrenie č. 3/2022 

6. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2023 

7. Schvaľovanie návrhu rozpočtu na rok 2023 

8. Informácia starostu obce 

9. Rôzne 

10. Návrh na uznesenie 

11. Záver 

 

Hlasovanie:           
       Za:            4       (Bc. Martin Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdržal sa: 0    

 

Poslanci OZ predložený návrh programu schválili bez pripomienok. 

 

K bodu 4:  

 

Kontrola uznesenia z posledného OZ 

 

Posledné zasadnutie OZ sa konalo dňa 15.12.2022 a prijali sa na ňom uznesenia č. 11/2022             

až č. 21/2022. Kontrola uznesení z posledného OZ. 

 

 Uznesenie 14/2022  

- Plán činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2023 – schválené – splnené.  

 

 Uznesenie 15/2022 

- Poverenie Bc. Martina Goč-Matisa za preventivára, ktorý bude vykonávať preventívne 

protipožiarne kontroly spolu s ďalšími členmi z DHZ obce Stebník – splnené.  

 

 Uznesenie 16/2022 

- Ústredná inventarizačná komisia a čiastkové inventarizačné komisie, ktorých členovia 

vykonajú inventarizáciu majetku obce k 31.12.2022 v jednotlivých objektoch do 31.1.2023 – 

schválené – rieši sa, inventarizačné hárky na fyzickú kontrolu sú pripravené.  

 

 Uznesenie 17/2022 

- VZN č. 11/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny a drobný 

  stavebný odpad - prijaté – splnené.  

 

 Uznesenie 18/2022 

- VZN č. 2/2022 o príspevkoch v školských zariadeniach, o mieste a čase zápisu dieťaťa                 

  do Materskej školy v Stebníku – prijaté – splnené.  

 

 Uznesenie 19/2022 

- Návrh rozpočtu  na rok 2023 – prerokované – rozpočet sa bude schvaľovať dnes.  
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 Uznesenie 20/2022 

   

      Informácie starostu obce 

 

- skládka odpadu - stále sa rieši, žiadne nové informácie,  

- kontajnery na šatstvo – stále sa čaká na faktúru,  

- viacúčelové ihrisko – dokončené, faktúry uhradené,  

- rekonštrukcia lávok pre peších – začne sa s ňou až po skončení zimy,  

- vianočný koncert – vylepené plagáty, bude sa konať 26.12. v chráme v Stebníku, pripravuje 

sa posedenie pri kapustnici,  

- žiadosť o dotáciu z EF na projekt ,,Zvyšovanie energetickej účinnosti AB Stebník“ –  čaká sa 

na rozhodnutie,  

- výpočtová technika od VSD Košice v počte 4 ks počítačov –  faktúra na 4 €,  

- zbierka na pomoc pre mesto na Ukrajine – niečím prispeli občania, odovzdali sa aj zvyšné 

potraviny z prvotnej jarnej zbierky, deky a iný materiál,  

- reportáž do TV JOJ – reportér prišiel, natočil rozhovor s pánom Juríčkom, pánom starostom 

a prítomnými občanmi. 

       

 Uznesenie 21/2022 

- Návrhy na uznesenia č. 11/2022 – 21/2022 – boli schválené – splnené.  

 

Ostatné body uznesení z 15.12.2022 sa naplnili a nič nie je na poverenie. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie správu o kontrole uznesení č. 11/2022 – č. 

21/2022 z predchádzajúceho OZ. 

 

K bodu 5: 

 

Rozpočtové opatrenie č. 3/2022 

 

Úprava rozpočtu a presun položiek. 

 

Hlasovanie:           
       Za:           4       (Bc. Martin Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdržal sa: 0    

 

Poslanci OZ schválili rozpočtové opatrenia č. 3/2022.  

 

K bodu 6: 

 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2023  

 

Starosta obce poprosil hlavnú kontrplórku obce, Mgr. Máriu Mihalíkovú, aby v krátkosti 

informovala o obsahu stanoviska, ktoré vypracovala. Zhrnula, že vychádzala z posúdenia 

predloženého návrhu viacročného rozpočtu na roky 2024 – 2025 a z návrhu rozpočtu obce na rok 

2023 v súlade so zákonmi. Následne prečítala rekapituláciu rozpočtu na rok 2023 a dodala, že je 

vyrovnaný. Ešte zdôraznila, že pri aktuálnom počete obyvateľov, obec Stebník nemusí 

predkladať programový rozpočet.  
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Návrh rozpočtu bol verejne sprístupnený pre občanov na úradnej tabuli a na webovom sídle 

obce. V stanovisku odporúča obecnému zastupiteľstvu obce Stebník schváliť návrh rozpočtu 

obce na rok 2023 a vziať na vedomie návrh rozpočtu obce na roky 2024 a 2025.  

 

Hlasovanie:           
       Za:           4       (Bc. Martin Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdržal sa: 0    

 

Poslanci OZ berú na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2023. 

 

K bodu 7: 

 

Schvaľovanie návrhu rozpočtu na rok 2023 

 

Návrh rozpočtu bol prerokovaný na predchadzájúcom OZ a prediskutované pripomienky boli 

zapracované. 

 

Hlasovanie:           
       Za:           4       (Bc. Martin Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdržal sa: 0    

 

Poslanci OZ schválili rozpočet na rok 2023. 

 

K bodu 8:  

 

Informácie starostu obce 

 

- Dohoda so Správou a údržbou ciest v Bardejove na zimný posyp na základe telefonickej 

výzvy. 

 

- Nálepky na označenie nádob na komunálny odpad boli doručené. Spolu s harmonogramom 

odvozu odpadu na rok 2023 budú rozdané občanom najneskôr pred prvým odvozom odpadu. 

 

- V rámci projektu Mikroregiónu Makovica boli dodané kalendáre v počte 38 ks. 70 ks bolo 

doobjednaných a budú rozdané do každej domácnosti. 

 

- Dnes boli v Košiciach na VSE vyzdvihnuté 4 počítačové zostavy, ktoré budú umiestnené na 

obecnom úrade, klubovni JDS, Hasičskej zbrojnici a Materškej škole. Na základe kúpnej 

zmluvy bola vystavená faktúra na 4 €. 

 

- Aktuálny stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni. 

 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie starostu obce a stav financií na jednotlivých účtoch 

a v pokladni.  
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K bodu 9: 

 

Rôzne 

 

Starosta obce v rámci diskusie hovoril o príspevku pre narodené deti alebo aby sa zaviedla 

tradícia privítania novonarodených detí, kde bude odovzdaný darček s pamätnou pohľadnicou. 

Poslanec Kučečka s týmto návrhom nesúhlasil. Poslanec Bc. Goč-Matis tiež nesúhlasil. 

Poslankyňa Mgr. Sendeková súhlasila, pani poslankyňa Hrubiznová nebola úplne proti, ale 

vyjadrila sa, že by radšej za tieto peniaze nakúpila do obce svetelné vianočné ozdoby. 

 

K bodu 10: 

 

Návrh na uznesenia 

 

Návrhová komisia vypracovala návrhy na uznesenia a poslankyňa, Milena Hrubiznová, ich 

prečítal v nasledujúcom znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

URČUJE: 

1) Zapisovateľku, overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu. 

 

SCHVAĽUJE:  

1) Program 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

2) Rozpočtové opatrenia č. 3/2022, 

3) Návrh rozpočtu na rok 2023 – v zmysle § 4, ods. 5 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. 

zostavovanie a predkladanie rozpočtu obce bez programovej štruktúry počnúc rozpočtom 

obce na roky 2023, 2024, 2025 a platí pre všetky rozpočty zostavené od dátumu schválenia 

obecným zastupiteľstvom,  

4) Návrhy na uznesenia č. 22/2022 – č. 31/2022. 

 

BERIE NA VEDOMIE: 

1) Správu o kontrole plnenia uznesení č. 11/2022 – č. 21/2022 z predchádzajúceho obecného 

zastupiteľstva konaného dňa 15.12.2022, 

2) Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2023, 

3) Viacročný rozpočet na roky 2024 a 2025, 

4) Informácie starostu obce, stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni. 

 

SPLNOMOCŇUJE: 

1) Obecné zastupiteľstvo, aby v súlade s § 11, odst. 4, písm., b zák. 369/1990 o obecnom 

zriadení mohlo splnomocniť starostu obce vykonávať zmeny rozpočtu v rozsahu do 500 € 

na položku bežného rozpočtu – t. j. presun medzi položkami bežného rozpočtu s tým, aby 

celkový výsledok bežného rozpočtu ostal zachovaný. Každú zmenu oznámiť poslancom na 

najbližšom zasadnutí OZ. Zmeny v kapitálovej oblasti ostávajú naďalej v kompetencií 

obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie:           
       Za:           4       (Bc. Martin Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:        0 

       Zdržal sa: 0    
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Poslanci obecného zastupiteľstva schválili návrhy na uznesenia č. 22/2022 – č. 31/2022. 

K bodu 11: 

 

Záver 

 

Starosta obce, Slavomír Mlynár, na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť     

na 3. zasadnutí obecného zastupiteľstva. Informoval, že najbližšie zasadnutie OZ bude určite do 

marca 2023, v prípade niečoho akútneho aj skôr. Zaželal príjemné a pokojné prežitie vianočných 

sviatkov a pekný zvyšok večera, čím ukončil zasadnutie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Stebníku, 21.12.2022                           

 

Zapísala:  

 

- Mgr. Martina Bukovská                         

 

Overovatelia zápisnice:  

 

- Bc. Martin Goč-Matis 

 

 

- Mgr. Kristína Sendeková 

                                                                                             

                                                                                

 

 

 

                                                                                        ......................................................                        

                                                                                               Slavomír Mlynár 

                                                                                                       starosta obce Stebník 


